

Referat

Skolebestyrelsesmøde

Maglebjergskolen

Onsdag d. 4. april 2018, kl. 17.00–19.00

Deltagere: Caja, Mette, Lilian, Linda, Signe, Christina Kim, Birgitte, Mia

Referent: Mia

Afbud: Henrik, Anja

B = Beslutning

O = Orientering

D = Drøftelse

1.	Godkendelse af dagsorden (B)	Ingen kommentarer
2.	Kommentarer til sidste referat (B) (1 bilag)	Der er nu lavet en mappe i Skoleporten med skolebestyrelses referater
3.	Meddelelser fra: (O) a. Formanden b. Ledelsen c. Medarbejdere d. Elevrådet e. Andre	a/ Stille på politiker-fronten b/ Vi har haft featureuge med Cirkus Big, det var en succes og der var stor opbakning til den fælles afslutning i aulaen. Genkendelsesglæden var stor. Vi finder ud af om vi skal have det igen til næste år eller der er behov for fornyelse. Det har vi ikke lagt os fast på. Der var problemer med kørslen i påsken. De har undskyldt fra HB bus. Ift. nyhedsbreve vil der, som noget nyt, være skriv fra personalet også, når der fx er hockeystævner mm. Så det bliver et fællesskriv og ikke kun ledelsen der skriver. Maglebjergskolen bliver ikke en del af evt. lockout. Medarbejderne bliver i så fald involveret og vi må løse det. Vi har Byggesyn nu. Ny pædagog i B-sporet (vi har ansat 2) Vi har stadig noget langtidssygdom. c/ En del børn var tilmeldt i påskeferien. En del dukkede ikke op af forskellige årsager.

		<p>Påske-café som ”det plejer” med æggekast mm. Vil gerne udbygge påskecafé-tilbuddet lidt til næste år.</p> <p>Oplever en del syge børn kommer i skole. Hvor sætter vi grænsen? Hvornår skal børn sendes hjem? Smitter hinanden og personalet. Svær balance. Vi vil opfordre til at forældre fortsat er obs på ikke at få sendt et sygt barn afsted i skole.</p> <p>Ungdomsfest: Vi vurderer i dialog med forældre, om det er en god idé at komme til ungdomsfest. Alle forældre til børn i den aktuelle aldersgruppe skal vide der er Ungdomsfest.</p> <p>Skole-hjem-samtalerne køre lige nu. F klassen inviterer børnene med til samtalen.</p> <p>Flere fagmøder hvor lærerne udveksler ideer mm.</p> <p>Svømmestævne i morgen (5/4-18).</p> <p>Maglebjergskolen er en del af ”Fællesskaber for Alle(rød)” – om videndeling / værts og gæst- princip – gensidig inspiration. Forvaltningen har udarbejdet forløb.</p> <p>d/ Elevrådet starter op i næste uge</p> <p>e/ Et nyt medlem i skolebestyrelsen er i hus. Støtteforeningens sommerfest 19/6. Seddel kommer ud.</p>
4.	<p>Principper (D, B)</p> <p>Vi tager i første omgang fat på følgende principper:</p> <ul style="list-style-type: none"> • 1/Klasse/gruppedannelse • 2/Ressourcetildeling • 3/Teamdannelse <p>Udkast til principper kommer ud hurtigst muligt (3 bilag)</p>	<p>1/ Fælles refleksion:</p> <p>Bredt set har alder betydning. Snak om der kunne der stå noget om hvorfor det ikke kun er alder der afgør klassedannelse, fx noget om funktionsbehov, diagnose mm.</p> <p>Der afholdes Styregruppemøde i morgen, hvor vi snakker mere om gruppedannelser/tale os lidt tættere på.</p> <p>Vær obs på hvad der er principper og hvad der er proces.</p> <p>Gir det mening at have principper, når de er svære at definere?</p> <p>Vi går videre med det og sender et udkast. Der skal skelnes mellem hvad der er et princip og hvad der en procesbeskrivelse.</p>

		<p>2/ Fælles refleksion: Forslag; bør der stå "det tilstræbes...." fremfor "der skal...." Princip kunne være "Der planlægges ud fra 2 pædagoger..." Vi fastholder det, som det er.</p> <p>3/ Fælles refleksion: Kunne ordet kompetencer komme ind? Kunne det være både/og – ressourcen og kompetencen. Derudover beholder vi det nedskrevne</p> <p>Principper skal vi fortsat løbende evaluere</p>
5.	Skolebestyrelsesvalg 2018 (D, B) Status på valgprocessen	<p>En er i hus. Stod lidt i Nyhedsbrevet om det. Der skal en besked ud til alle forældre. Alle skal have en mail – plus en seddel med hjem til alle børn. Lidt om hvad kræver det/hvad kan man påvirke/hvad har man indflydelse på/mødeaktivitet mm. Skal udarbejdes hurtigt, da kandidatopstilling skal være færdig 28/4. Kandidatur skal meldes ind til Sascha.</p>
6.	Budget 2018 (D, B) (Bilag følger på mødet)	<p>Der er møde med forvaltningen ift. budget for næste skoleår. Så vi når ind i maj, før vi har et grundlag at tale budget ud fra.</p>
7.	Evt.	<p>Intra afløses på et tidspunkt af noget der hedder "Aula" – i løbet af næste skoleår.</p>

Caja Nielsen
Formand

Kim Rasmussen
Skoleleder

Næste møde er mandag d. 14/5 2018

Punkter til kommende møder: